
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 52 

 
Днес, 05.10.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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На заседанието присъства г-н Георги Георгиев – председадел на СОС, като сподели, 

че в рамките на няколко месеца усилената работа на общинските съветници и районни 

кметове допринесе няколко общински терена да бъдат предоставени на спортни 

федерации и клубове, които да инвестират в изграждането на спортни игрища и зали. 

Вече е сключен договор с Българския футболен съюз за изграждане на втори спортен 

комплекс в р-н Люлин. Също така предстои сключване на  договор с клуба на 

Й.Йовчев за изграждане на спортна зала по гимнастика в р-н Лозенец.  За район 

Слатина спортен клуб  предложи да направи инвестиция в изграждане на баскетболна 

зала. Той подчерта, че благодарение на промените, които бяха направени в Наредбата 

за отдаване на общински терени за спорт са възможни тези процедури. Общинския 

съвет има с какво да се гордее, тъй като нито лев от данъците на софиянци няма да 

бъде изразходван за пет спортни обекта. 

Т.Георгиева благодари на г-н Георгиев, че е уважил заседанието на комисията и 

детайлно е разяснил по двата доклада мнението и позицията си. 

 

По т.І от Дневния ред:  

Д.Райчева запозна комисията с Доклад вх.№ СОА22-ВК08-10048/30.06.22 г. относно 

предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, находящ се в село 

Кубратово, район "Нови Искър" и допълнен с писмо вх.№ СОА22-ВК08-

10048/1/20.09.22 г. 

 

Я.Тодоранова предложи срока за отдаване на терена да бъде пет + пет години. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и предлага следното 

изменение: 

В т. 1 от проекта за решение вместо „…. За 10 /десет/ години“ да се чете  „5+5 / пет 

+пет/ години“. 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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По доп.т.І от Дневния ред: 

Т.Георгиева запозна комисията с  Доклад вх.№ СОА22-ВК66-5245/6/04.10.22 г. 

относно изменение на Решение № 386 на СОС от 26.05.22 г. Тя сподели, че след 

обсъждане с юристи и препоръките на г-жа Милка Христова е необходимо изменение 

в т.II от проекта за Решение след текста „ по учредяване на срочно и безвъзмездно 

право на строеж за срок от 30 години“, да се допълни текста : „за сграда за спортни 

дейности съгласно предвижданията на ПУП“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

  

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По доп. т.ІI от Дневния ред: 

Комисията разгледа писмо вх.№СОА22-ВК66-5245/7/04.10.22 г. относно Провеждане 

на процедура по учредяване на срочно и безвъзмездно право на строеж за срок до 30 

години върху недвижим имот - спортен обект, публична общинска собственост, с 

идентификатор 68134.705.1557, с площ 6 520 кв.м., попадащ в УПИ II-

340,683,1378,1379 "за озеленяване, открити и закрити спортни съоръжения и ТП" кв. 

198а по регулационния план на гр. София, м. "Слатина-Христо Смирненски" 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

т. Разни  

Комисията разгледа писмо вх.№СОА22-НЦ62-809/30.09.22 г. с вносител Федерация 

„Адаптивна Физическа Активност – България“/ФАФА 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.20 ч. 

Протоколът е изготвен на 07.10.22 г. 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                 П  

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:                 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


